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Het buurtblad van Boesingheliede en Lijnden



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Van de redactie 
 
Het is voorjaar! En het wordt alleen maar mooier (aldus de weerberichten) 
Wat ziet de wereld er opeens weer geweldig uit. Wie hier geen energie van krijgt! 
Het voorjaar lacht ons echt toe. Kijk maar weer eens op het talud bij de 
benzinepomp van Kool: vol met narcissen!  
En de geitenwei op de hoek Hoofdweg met de Akerdijk: vol met geitjes . Het lijken 
er elk jaar wel meer te worden. Dhr. Gabes heeft een mooi artikel geschreven over 
het wel en wee van dit weitje. Wat wellicht vele van u niet weten is dat dit weitje 
door een aantal buurtbewoners wordt beheerd.  
 
De afgelopen maanden hebben we eens gevraagd naar een ieders ergernislijstje 
over onveilige plekken in Lijnden en Boesingheliede. De oprit bij de Vluchthaven 
scoorde hoog. Voor wie het nog niet gemerkt heeft, de gemeente heeft het 
onderhoud weer voor zijn rekening genomen met als resultaat een mooi grindpad. 
Met het mooie weer in het vooruitzicht, kan het pad nu goed drogen en zal het de 
hele zomer goed berijdbaar blijven. 
 
Ook hoog op de scorelijst staat de drukte op de parallelweg bij de kerk en het 
dorpshuis. Vooral voor fietsers was het erg gevaarlijk om hier te manoeuvreren 
tussen alle kranen en bestelauto´s. Regelmatig stond de weg vol en moesten 
auto´s en fietsers over de Schipholweg om hun weg te vervolgen. De verbouwing 
van de kerk is bijna voltooid en daarmee wellicht ook de parkeerproblemen. In de 
Boeselijn leest u een bijdrage van Core Development over de verbouwings-
perikelen van de voormalige katholieke  kerk. 
 
Even terug naar de ergernissen. Onveilig is ook het fietserviaduct bij de T106, het 
voetpad langs Hoofdweg westzijde en uiteraard de Raasdorperweg en recentelijk 
de vele inbraken in ons dorp. 
 
Verder in deze editie een verslag van Genesius over hun podiumkunsten van 
afgelopen maand. Na de laatste uitvoeringen begint voor de toneelvereniging 
alweer de zomerstop. 
Ook voor Oud Doet Wijs zit hun jubileumjaar er alweer bijna op. Nog één 
competitiemiddag en daarna in mei nog een maand vrijkaarten voor de liefhebbers 
en ook dan gaan de ouderen van Lijnden en omgeving het tijdelijk even rustig aan 
doen. 
 
Voor de schoolverlaters breekt nu een spannende tijd aan; de examens komen 
eraan. Wij wensen iedereen die nu aan het blokken is gegaan heel veel succes. 
Zet hem op. In het volgende nummer van de Boeselijn hopen wij jullie allemaal te 
kunnen feliciteren. Laat het ons wel even weten wie er geslaagd is ! 
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Voor u ligt een Boeselijn waar we weer hard aangewerkt hebben. Maar we kunnen 
altijd meer hulp gebruiken. Vooral horen wij graag nieuws en leuke berichten die 
voor alle mensen uit Lijnden en Boesingheliede interessant zijn. Helpt u ons 
hierbij? 
 
Veel leesplezier in uw Boeselijn 
 
De redactie  
 
 
 
 

*-*-*-*-* 
 
 
Ons trouwe redactielid Ans Meekel is al een tijdje geleden verhuisd naar 
Hoofddorp, maar vond het nog erg gezellig om met ons de Boeselijn te blijven 
verzorgen. Nu heeft ze echter aangegeven per september met deze activiteiten te 
willen stoppen, wat wij uiteraard heel jammer, maar ook begrijpelijk vinden. 
 
Ans bezorgt ook altijd uw buurtblad in Boesingheliede, en wij zijn dus hard op zoek 
naar iemand die 5 x per jaar de bezorging in dit dorp op zich wil nemen. Het gaat 
om een lekkere wandeling van een klein uurtje. 
 
Verder zou het ook heel fijn zijn als iemand de bezorging aan de Hoofdweg tussen 
de Schipholweg en de Vijfhuizerweg van Ernst zou willen overnemen. Het is in 
ongeveer een half uurtje te doen. 
 
 
 
 

*-*-*-*-* 
 
 

 
Op woensdag 21 mei om 20.00 uur 

wil de dorpsraad haar jaarvergadering houden. 
Vanaf 19.30 is iedereen welkom 

in “de Vluchthaven” 
 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

 

Nieuws van de dorpsraad 
 
Wijkbudgetten 
De dorpsraad heeft een aanvraag ingediend voor het 
aanplanten van bollen in het grasveld bij het gemaal. 
We hebben daar € 2.000,- voor aangevraagd. We 
hopen in het najaar met een groep vrijwilligers de 
bollen te kunnen poten. Zo maken we het dorp voor 
iedereen weer een stuk fraaier. 
 
Speeltoestellen 
We willen de subsidie (wijkbudgetten 2007) van vorig jaar besteden aan het 
plaatsen van een paar midgetgolfbaantjes aan de voorzijde van Het Vluchthonk. 
Dat lijkt ons beter dan het eerdere plan om speeltoestellen aan te schaffen. Van 
midgetgolfbanen kunnen zowel jongeren als ouderen gebruik maken. 
 
De oprit van het parkeerterrein van De Vluchthaven 
Eindelijk heeft de gemeente voor ons uitgezocht dat het onderhoud gedaan gaat 
worden door het Cluster Beheer en Onderhoud, Team Vastgoed en Team Beheer 
Openbare Ruimte. 
De dorpsraad hoeft hier dus geen verder onderhoud te plegen. Maar……het 
onderhoud van het groen valt hier niet onder. Dat valt dus onder verantwoor-
delijkheid van de dorpsraad. Het zou mooi zijn als een groepje vrijwilligers dit zou 
willen doen. U kunt zich hiervoor opgeven bij de voorzitter, Jos Weel. 
 
Bestemmingsplan Raasdorperweg 
We hebben de gemeente nog maar eens schriftelijk gevraagd of er al een traject 
op gang gezet is om het bestemmingsplan voor Lijnden te gaan wijzigen. Er zijn 
delen, die nog dateren van 1958, dus een wijziging of een nieuwe gebieds-
ontwikkeling op gang brengen kan geen kwaad. Met name het gebied rond de 
Raasdorperweg en de omlegging van die weg is op een dood spoor terecht 
gekomen. We hebben eind april een rayonoverleg en dan kaarten we het weer 
aan. 
 
Cursussen 
Met Stichting Meerwaarde hebben we contact opgenomen om eventueel nog 
meer cursussen te organiseren in De Vluchthaven. Er was een verzoek van een 
dorpsbewoonster (computercursus) en dat nemen we natuurlijk mee in het 
overleg. 
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Geluidshinder 
Louis van Daalen is vaak betrokken bij overlegorganen rond geluidshinder 
Schiphol. Hij had gehoopt, na een vorige oproep, dat iemand hem daar in zou 
bijstaan. Dat is echter niet gelukt. Hij voelt zich een beetje alleen staan. U, als 
dorpsbewoner, komt een tikkeltje berustend over. Dat mag, want u kunt of wilt zich 
misschien neerleggen bij de situatie.  
We willen de LVNL (Lucht Verkeersleiding Nederland) uitnodigen in De 
Vluchthaven voor alle dorpsbewoners. Op die avond kunnen we naar aanleiding 
van uw reacties inschatten hoe we (Louis van Daalen) verder moeten handelen in 
de toekomst. 
Daar kunt u zich die avond dan over uitspreken. 
 
 
Jaarvergadering 
Op woensdag 21 mei willen we de jaarvergadering houden. 
Het begint om 20.00 uur in De Vluchthaven, maar de zaal is open om 19.30 uur. 
Voor de vergadering liggen daar de notulen en de jaarrekening van 2007  ter 
inzage. 
De agenda ziet er als volgt uit: 

1. Opening en mededelingen 

2. Notulen vergadering  5 juni 2007 

3. Financieel verslag 2007 en begroting 2009 

4. Verslag kascontrolecommissie 

5. Benoeming kascontrolecommissie 

6. Activiteiten 2007 

7. Geluidsoverlast 

8. Rondvraag 

9. Sluiting 

 
Na afloop van de vergadering nodigt de dorpsraad u van harte uit, met een 
drankje in de hand, nog wat na te praten. We hopen dat u met een groot aantal 
komt, dan weten we dat u zich interesseert voor de gang van zaken in ons dorp. 
 
Kijk ook eens op www.dorsraadlijnden.nl. 
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_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Lijnden op de foto 
 
De afgelopen maanden heeft het bedrijf CycloMedia de gemeente Haarlemmer-
meer  gefotografeerd in opdracht van de gemeente.  
Begin maart reed de Opel Corsa van het bedrijf voorzien van een speciale camera 
op het dak, door Lijnden om 360° panoramafoto' s te maken.  
 
De gemeente gebruikt de foto' s onder meer voor inventarisatie van de 
buitenruimte, afhandeling van vergunningaanvragen en het beantwoorden van 
vragen van burgers. 
De auto van CycloMedia reed over alle openbare wegen en stopte om de 10 
meter om een foto te maken. De foto's worden door CycloMedia opgeslagen in 
een bestand, gecombineerd met de coördinaten van de opnameposities. Het 
fotograferen is eind april klaar in de Haarlemmermeer. De foto’s worden vanaf de 
openbare weg genomen en worden niet voor privé doeleinden gebruikt. 

  
Meer informatie is te vinden op: www.cvclomedia.nl." 
De foto's zijn voor eigen gebruik van de gemeente en komen niet op de website 
www.haarlemmermeer. nl 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

-19- 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

De Geitenwei, 
 
Ingeklemd tussen 
Akerdijk, Hoofdweg 
en Veldweg ligt een 
stukje grond dat al 
vele jaren gebruikt 
wordt als geitenwei. 
Dagelijks passeren 
daar veel mensen die 
dan meestal even 
stilstaan, de beesten 
voeren, gewoon wat 
kijken, ….. noem 
maar op.  
Die geitenwei vindt 
men heel gewoon, 
maar er is natuurlijk 
een tijd geweest, lang geleden weliswaar, dat die geitenwei er niet was. 
 
De geschiedenis. 
Het stukje grond waarop de geitenwei is gevestigd, was vlak na de tweede 
wereldoorlog in gebruik door de Haarlemmermeerpolder als opslagterrein voor 
materiaal dat nodig was voor het gemaal. Op een gegeven moment was die 
opslag niet meer noodzakelijk en is het stukje grond gepacht door een 
buurtbewoner, Dorus Kroes, die er groenten verbouwde. Hij was er dagelijks druk 
in de weer en het landje zag er keurig verzorgd uit. Dorus Kroes was niet te 
beroerd om regelmatig wat van z’n verbouwde groenten weg te geven. Hij is 
echter op een gegeven moment gestopt met tuinieren en later zelfs verhuisd naar 
Badhoevedorp. Het landje werd daarna een wildernis. Er werden bouwmaterialen 
opgeslagen door het Waterschap Groot-Haarlemmermeer. De gemeente 
Haarlemmermeer gebruikte het stukje grond ook en sloeg er grote hoeveelheden 
grond op die in onregelmatige bulten over het terrein verspreid lagen. Het onkruid 
groeide welig en afwatering was er niet meer. Na iedere regenbui leek het landje 
wel een moeras. Mensen (niet uit de buurt) dumpten er hun vuil want rotzooi trekt 
rotzooi aan. De jeugd gebruikte het landje als crossbaan en raasde meestal met 
de fiets, maar soms ook met de brommer, over die bulten grond.  
De buurt had veel overlast van het landje dat onderling wel de vuilnisbelt werd 
genoemd. Klagen haalde niets uit, soms werd de grootste rommel opgeruimd 
meestal zelfs dat niet.  
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Hoogtepunt van de hinder voor omwonenden was een wedstrijd stenen wegslaan 
van de jeugd: staande op een berg grond proberen om met een hockey stick 
stenen zo ver mogelijk weg te slaan. Wie de omliggende huizen raakte, kreeg een 
punt. 
De buurt heeft toen onderling vergaderd en het besluit genomen het landje maar 
te gaan pachten om er een geitenwei van te maken. Het lukte administratief vrij 
snel pachter te worden. Begin 1983 werd met de aanleg van de geitenwei 
begonnen. De pacht bedroeg toen ƒ 88,76 per jaar (dus guldens nog). 
 
De aanleg. 
De hele buurt, zeven omwonende gezinnen, ging aan de slag. Het puin werd 
geruimd, het landje werd onkruidvrij gemaakt, de grond werd geëgaliseerd en 
aangevuld. Tegelijkertijd werd het landje gedraineerd. Daarna is verschillende 
keren geploegd en geëgd en natuurlijk tussendoor weer egaliseren en de grond 
fijn maken.  
Dat werk is grotendeels uitgevoerd door Peter Baars die er de apparatuur voor 
had. Uiteindelijk is het gras ingezaaid door Peters vader die door iedereen opa 

Baars werd genoemd. Toen het 
gras goed was opgekomen werd 
het landje omheind met dikke 
houten palen waar schapengaas 
tegenaan getimmerd werd. Het 
schapengaas werd met grote 
korting geleverd door Beem’s 
ijzerwaren te Badhoevedorp. 
De kosten voor de buurt-
bewoners waren natuurlijk hoog 
en die werden al vrij snel nog 
hoger want er werd een 
schrikdraadinstallatie aangelegd 
en een houten beestenverblijf 
gebouwd.  
 
 
 
 
 
 
Opa Baars 1983 
 
 

 
 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

-11- 
De eerste geiten en schapen liepen in 1983 in de wei. Overigens werd de aanleg 
van de wei alom gewaardeerd. De buurtvereniging droeg 200 gulden bij en diverse 
particulieren gaven ook geld. Dat is altijd zo gebleven. De kosten worden door de 
omwonenden betaald, maar regelmatig komen er giften binnen. 
 
Vele jaren later is er een apart kippenhok gebouwd met subsidie van het 
Schipholfonds. Toen het houten beestenverblijf verrot was, is het vervangen door 
een mooi stenen gebouwtje, helemaal in eigen beheer gebouwd met subsidie van 
de gemeente Haarlemmermeer. 
 
 
Het beheer. 
Op dit moment zijn er elf omwonenden die gezamenlijk de wei runnen. Verzorging 
en onderhoud van de beesten gebeurt bij toerbeurt door een drietal mensen, 
onderhoud en reparatie gebeurt werkelijk door iedereen. 
Een van de buurtbewoners wordt wel de penningmeester genoemd. Hij houdt een 
eenvoudige boekhouding bij en gaat als het geld op is met de pet rond en vangt 

dan van iedereen geld. Als het 
geld op is, gaat hij opnieuw met 
de pet rond, enz.  
 
De kosten kunnen van jaar tot 
jaar aanzienlijk verschillen.  
Als bijvoorbeeld de bliksem is 
ingeslagen in de schrikdraad-
installatie is meestal het 
voedingskastje kapot en dat 
betekent een schadepost van 
zeker € 100,--. Afgelopen winter 
zijn er twee zwangere geiten 
ernstig ziek geworden. De 
veearts is herhaaldelijk geweest 
en heeft uiteindelijk op die 
geiten euthanasie moeten 
plegen. De kosten bedroegen 
zo’n € 300,--. De geitenwei had 
toevallig in die periode een 
subsidie van de gemeente 
(Wijkbudgetten) gekregen. Die 
subsidie is dus grotendeels 
opgegaan aan de veearts. 
Vaste kosten zijn natuurlijk het 
kippen- en geitenvoer, pacht, 

ontwormingskuur, ….  
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Januari 2008 (foto Jur Engelchor) 
 
 
Groot probleem op dit moment is het Hoogheemraadschap Rijnland, de 
rechtsopvolger van de Haarlemmermeerpolder en het Waterschap Groot-
Haarlemmermeer. De pacht is eenzijdig door deze instelling omgezet in huur 
(tenminste zij beweren dat) en de jaarlijkse vergoeding voor het landje is bijna acht 
keer zo hoog gemaakt. Maar, schrijven zij in hun “aanbod”: we doen dat 
gefaseerd, we gaan in een paar stappen omhoog. Als ons aanbod niet wordt 
geaccepteerd, ook goed, dan moet het landje “in de oorspronkelijke en 
gebruiksvrije toestand als grasland” worden opgeleverd. Het kan toch gek lopen in 
de wereld. Je krijgt een vuilnisbelt in beheer en knapt die met veel inspanning en 
hoge kosten op tot een mooie buurtvoorziening. Je zorgt er op die manier ook nog 
voor dat Rijnland jaarlijks veel geld bespaart aan onderhoud en de dank is dan 
een achtvoudige verhoging van de pacht. Zoniet, stop er dan maar mee, en lever 
de vuilnisbelt als grasland op. 
Gelukkig zijn er ook veel positieve feiten te noemen. Bij bakker Nieuwburg in 
Zwanenburg bijvoorbeeld, halen we al vele jaren op zaterdagmiddag het oude 
brood op, gratis en voor niks. En ook bij de heer (Frans) van Putten van de 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 
Hoofdvaart mogen we al vele jaren zo’n 60 tot 70 balen hooi per jaar ophalen, ook 
gratis en voor niks. Dat zijn mooie dingen; nog maar eens bedankt heren. 
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De toekomst. 
De omwonenden willen in principe heel graag doorgaan met de geitenwei. Het is 
een leuk geheel waar dagelijks veel mensen plezier aan beleven. Leuk detail is 
misschien nog de actie van het (kantoor)personeel van het nabijgelegen 
industrieterrein. Zij lopen dagelijks langs de wei en waren op een gegeven 
moment toch wel heel erg benieuwd naar de komst van de kleine geitjes. Toen die 
er dan eindelijk waren, hebben ze voor de wei getrakteerd op beschuit met 
muisjes.  
De buurtbewoners willen best voor de kosten van de wei opdraaien, mits die dan 
maar niet de pan uitrijzen. De verhoging van de pacht zou wel eens net dat zetje 
kunnen zijn waardoor het financieel niet meer gaat. Maar laten we hopen dat het 
meevalt. 
Op dit moment lopen er naast een vijftiental kippen, vier volwassen geiten in de 
wei en vijf pasgeboren jonkies, twee geitjes en drie bokjes. Waarschijnlijk gaan in 
september die bokjes weg en houden we de geitjes. We zitten dan op een 
populatie van zes. Misschien dat we het jaar daarop weer op een aantal van acht 
uit kunnen komen wat door de jaren heen het gemiddelde is geweest. 
In november/december hopen we dan weer een bok te kunnen “huren”. We 
verzamelen dan in de wei de geiten uit de buurt die gedekt moeten worden en 

stallen de 
jonkies die 
nog niet 
gedekt mogen 
worden elders.  
Begin januari 
wordt de bok 
dan weer 
afgevoerd met 
dank voor 

bewezen 
diensten en 
gaan alle 

(hopelijk 
gedekte) 

geiten weer 
naar hun 

eigen 
baas/bazin 

toe.  

 
De omwonenden van de geitenwei  
 
 
 
 
 

Pannenbier 1984 
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GENESIUS 
Een mooie bevalling  
29 maart en 5 april  hebben wij “Bock in het nauw” gespeeld. 
 
Ik schreef de vorige keer al hoe Jerry deze keer de mensen bij de opening te 
woord zou staan . . . . .   als baby, ja tenslotte heeft hij 4 ervaringen achter de rug 
van zijn eigen kinderen dus dat moest lukken. 
In eerste instantie pruttelde hij wat tegen toen hij van onze plannen hoorde maar 
ja, een baby is natuurlijk afhankelijk van wat zijn “opvoeders” met hem doen dus in 
dit geval kon hij niet anders dan accepteren dat hij daar in z`n trappelzakje zou 
staan !! 
Hij kroop letterlijk en figuurlijk voor ons de planken op en maakte er ook dit keer 
weer op zijn geheel eigen wijze een leuke draai aan. . . . . .  zonder verstrikt te 
raken in zijn trappelzakje dus dat was  knap gedaan. 
En voor ons was het  genieten natuurlijk. 
Zo zie je maar. . . . . . niets is ons te (baby)dol !! 
 
Debbie, gespeeld door Aafke, liep tijdens dit stuk “op het laatst” en had later op de 
avond  een prachtige bevalling. Alles ging voorspoedig, veel co-assistenten die  bij 
de bevalling aanwezig waren (zo`n kleine 200 man publiek), zorgden ervoor dat 
alles goed verliep. 
Uiteindelijk mocht Debbie nog even, tijdens het uitreiken van de bloemen, de 
kleine Tim op haar armen houden (Tim is de jongste van Jerry), waardoor er door 
de hele zaal een vertederend ‘aa’ en ‘oo’ klonk. De ‘ach’ en ‘wee’ was daarvoor. 
 
Dit heerlijke moderne toneelstuk was voor ons een groot plezier om voor u op de 
planken te brengen. De schrijver van dit stuk heeft meerdere successen op zijn 
naam staan En momenteel zijn wij deze aan het doorlezen om er vervolgens één 
te selecteren voor de uitvoeringen van november. 
 
Rest ons dinsdag nog de nabeschouwing en in mei de jaarvergadering en dan 
gaan wij na de zomervakantie weer hard aan de slag om u in november weer net 
zo te laten lachen als deze afgelopen zaterdagen. 
U bedankt dat u ook deze keer bij ons bent geweest. 
U was een heerlijk publiek . . . . . .wat voor ons het spelen nog leuker maakte!! 
 
Arthuro, die 5 april de live muziek verzorgde valt bij u en bij ons erg in de smaak. 
Hij speelt goede muziek, voor elk wat wils, en voor verzoeknummers deinst hij ook 
niet terug. Hij heeft 1200 nummers in zijn repertoire staan !! Dus u vraagt en hij 
speelt.  
Wat vooral ook erg goed bevalt is dat hij het geluid zo heeft afgesteld dat de 
mensen, ook die dichtbij hem zitten, nog een goed en verstaanbaar gesprek met 
elkaar kunnen voeren. 
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We hebben tot 01.00 uur gedanst en nagekletst en tussendoor kwam Sennie en 
zijn crew regelmatig langs met een schaal met allerlei hapjes en bittergarnituur.  
Kortom: een zeer gezellige en geslaagde avond!!! 
 
Wij verheugen ons al op november. 
Voor de club is het nu afkicken geblazen. Na maanden intensief repeteren en 
contact met elkaar is het nu dan ineens weer klaar. . . . . . . .pff katertje hoor! 
Maar.  . . . .dinsdag nemen we de agenda mee en plannen wij een flink aantal 
dinsdagen dat we op stap gaan met elkaar. Een leuk vooruitzicht. 
Hopen dat het zonnige weer in aantocht is en de temperatuur stijgt dan kunnen we 
op zo`n avond lekker een terrasje pakken in Zandvoort en een flesje wijn 
opentrekken !!!  Behalve dan voor Jerry, die krijgt een overheeeeerlijk flesje 
moedermelk!!  Is er in ieder geval één die geen last heeft van een kater ! 
 
In de volgende Boeselijn meer over het nieuwe stuk.  
U kunt wel alvast 15  en 22 november noteren in uw agenda. Dan spelen wij 
opnieuw een blijspel of klucht voor u. Op 22 november live-muziek van Arthuro!! 
Dan zijn we weer een half jaar dichter bij ons 100 jarig bestaan! 
(Genesius is opgericht in 1912) Tante Annie Schrama heeft het al gehaald. 
Een aantal leden van ons zijn op haar verjaardagsfeest geweest en vonden dit 
een bijzondere ervaring. Het is dan ook een bijzondere vrouw en wij zijn trots dat 
zij zo ontzettend veel voor Genesius heeft betekend. 
 
Ook dankzij haar gaan wij naar de 100!  Tante Annie bedankt !! 
 
Tot de volgende 
Boeselijn! 
 
Groetjes, namens 
Genesius, 
Monique Milatz 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
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LIJNDEN – USA 
 
De vraagstelling in de september editie van de Boeselijn over het plaatsje Lynden 
in de Verenigde Staten, moet ik - na enig speurwerk - negatief beantwoorden: nee 
het heeft niets te maken met ons aller Lijnden.  
De naamgeving van de plaats Lynden in de Verenigde Staten komt uit een gedicht 
van de Schotse dichter Thomas Campbell, die een aantal zeer patriottische 
gedichten heeft gemaakt met als thema bekende veldslagen waaronder "Hohen 
Linden". Hohenlinden is een 
plaatsje in Beieren waar tijdens 
de Napoleontische oorlogen zo'n 
230.000 soldaten tegen elkaar 
vochten met als triest resultaat 
tienduizenden doden en 
gewonden.  
De zinsnede "On Linden, when 
the sun was low" in het gedicht 
van Campbell,  zorgde voor 
voldoende inspiratie voor "tante" 
Phoebe Judson, plaatselijk 
bekend als  "moeder van 
Lynden", voor de naamgeving. 
Ze wijzigde de "i" in een "y", 
omdat dat er beter uitzag.  
Een groot deel van de bevolking 
van Lynden is van Nederlandse oorsprong, maar of ze de moedertaal nog 
beheersen is mij niet bekend. Klompendansen en Sinterklaas kennen ze er nog 
wel. Zie hiervoor www.lynden.net. 
 
Louis van Daalen 
DR Lijnden 
 

*-*-*-*-*-* 
 

in de kleine lijntjes 
advertentierubriek voor lezers van ons en uw buurtblad 

 
Wie heeft er tijd en zin om tegen kleine vergoeding 

een paar uur per week op mijn hond te passen. 
 

Mijn hond is een lieve basset 7 jaar, rustig en makkelijk. 
Info bij Astrid   06-51517536 
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Oud Doet Wijs 
 
In december was de prijsuitreiking van de 1e ronde. Het was weer een gezellig 
moment, een middag met wat extra’s. 
In januari zijn we gestart met de 2e competitie ronde. Het is altijd weer spannend 
wie er bovenaan de lijst komt te staan. Als u deze Boeselijn leest is bekend wie er 
dit voorjaar heeft gewonnen. Maar op dit moment is het nog erg spannend wie zal 
winnen. 
We hebben een leuk voorjaarsseizoen gehad. Ondanks dat de Paasdagen met 
sneeuw was en ons aan kerst deed denken. Toch was het erg mooi zo´n witte 
wereld! 
Het voorjaar is nu echt in aankomst, want alles begint uit te lopen dus de lente kan 
beginnen. 
 
In onze club is het iedere donderdag gezellig en iedereen doet zijn best om hoger 
op de uitslagenlijst te komen. Onze naam Oud Doet Wijs is toch goed gekozen 
want we worden allemaal wat ouder maar met veel wijsheid wordt er gekaart.  
Ja, soms gaat het wat minder vlug en is schudden wat moeilijk, maar alles is op te 
lossen. Iedereen komt met veel plezier naar onze club. Uit Zwanenburg komt er 
een busje vol met dames. Soms gebeurt het dat het busje te laat komt en de soos 
al is begonnen. Erg vervelend. Dus die keer dat het busje te vroeg was, zeiden de 
dames: “hij wacht maar even, want wij zijn niet meer zo snel”. Ach, en zo komt 
alles weer goed. 
 
In maart was in ‘de Meerwende’ in Badhoevedorp een vertelgroep. Bij allerlei 
voorwerpen en foto´s kon elke deelnemer/bezoeker een verhaal vertellen. Op die 
manier komt er een leuk stukje historie naar boven. Want wist u dat lang geleden 
er vanaf de Sloterweg tot Lijnden wel 50 winkeltjes geweest zijn? Dat is toch erg 
veel! 
 
Eind april stoppen wij met de competitie. Als er genoeg animo is kaarten we in mei 
gewoon verder, gewoon voor de lol en de gezelligheid. 
 
Veel succes 
Wil Blauwhoff 
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Jeu de boules 
 
Kampioen 2007 laat zich niet verslaan in 2008 
 
Op 26 januari 2008 werd bij onze vereniging het Tripletten kampioenschap 
gespeeld. 
10 Teams hadden zich aangemeld op de lijst maar helaas kon een team niet 
meespelen wegens ziekte. Januari, een maand waarin velen van ons geveld 
werden door een griep of een zware verkoudheid, helaas dus ook tijdens ons 
kampioenschap. 
 
Nadat alle spelers zich om 10 uur aan de wedstrijdtafel hadden gemeld kon Ton 
de indeling bekend gaan maken, Er moest even geschoven worden vanwege een 
oneven aantal. 
De teams, welke tegen team 10 zouden hebben moeten spelen, hadden een 
vrijgelote partij, maakte Ton bekend. Dat werd beslist door een systeem welke 
gehanteerd werd. Daar kan ik bezwaar tegen maken, je kan het vervelend vinden 
maar het is wel eerlijk in elke geval! 
 
Ook wij hadden als team te maken met een ziekte. Onze Alie werd vrij onverwacht 
ziek, maar gelukkig kon Frans Kremer invallen in ons team. 
 
Half elf begonnen de eerst wedstrijden in de Boulehal. Er werd pittig gestreden, 
soms op het heetst van de strijd en werd er met een puntje gewonnen. 
De spanning was bij sommige goed van het gezicht af te lezen, of werd de 
spanning teveel dan moest de tegenstander even wachten want ja dan moet je 
heel snel naar het toilet. Allemaal spanning, gezonde spanning. 
Je wilt winnen en je doet mee om te winnen. Natuurlijk zeggen we wel eens : 
plezier is het belangrijkste maar kom op, diep in je hart zijn we sporters die willen 
winnen. 
 
Om half 5 waren alle wedstrijden verspeeld en had Ton de taak op zich om de 
winnaars aan ons bekend te mogen maken. 
Een top tripletten wat ook in 2007 van zich had doen spreken door te promoveren 
naar de eerste klasse: 
 WINNAARS: Tinus / Josje / Arnold 
 2e plaats Johanna / Wim / Emmy 
 3e plaats Rob / Corrie / Jan 
 
Het was een geslaagd toernooi, natuurlijk hopen we dat we volgend jaar weer zo’n 
spannende wedstrijd kunnen leveren binnen de vereniging.  
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BADHOEVEBOUWTOERNOOI groot 
SUCCES 

 
Zaterdag 5 april werd bij Petanque Lijnden haar eerste landelijke Jeu de boule 
toernooi van 2008 gespeeld. Het BADHOEVEBOUW toernooi.  
 
42 Teams hadden zich ingeschreven bij de wedstrijdcommissie. Dit is een 
prachtig resultaat voor Petanque Lijnden en er was door diverse vrijwilligers 
dan ook heel veel tijd ingestoken om verenigingen te benaderen en dit zeker 
niet zonder succes. 
 
De weersvoorspellingen zagen er niet gunstig uit, maar dat mocht het toernooi niet 
in de war brengen. Vanaf half 10 konden de teams zich melden en inschrijven 
alwaar zij een wedstrijdnummer toegekend kregen. Het systeem was twee voor 
geloten partijen spelen en naar resultaat ingedeeld worden in de A-,B- of C poule. 
Om even over half 11 opende voorzitter Ton Kaneman het “Badhoevebouw- 
toernooi” door iedereen welkom te heten en even de wedstrijdregels voor te lezen.  
 
Na alle mededelingen werd het toernooi officieel geopend door de heer Brom 
(directeur Badhoevebouw) die als eerste een bal mocht gooien. 
Alle deelnemers zochten hun tegenstanders op en begonnen aan de eerste 
wedstrijd. De wedstrijden verliepen vlot en werden een paar keer geplaagd door 
hevige regenbuien gepaard gaande met wat hagel en helaas moest de wedstrijd 
ook worden onderbroken door een onweersbui. Maar ondanks dat het regende 
bleven de gezichten vrolijk en werden de partijen met zin gespeeld. 
 
De scheidsrechter Cor van Raaphorst was een beetje bang dat het toernooi niet 
op tijd klaar zou zijn ivm de regenbuien maar de 42 teams waren om kwart over 5 
klaar met spelen en kon de wedstrijdcommissie de winnaars gaan uitrekenen. En 
met behulp van de PC gaat dat natuurlijk veel sneller dan wanneer je dit 
handmatig zou moeten doen dus om half 6 kon voorzitter Ton Kaneman de 
winnaars bekend maken. 
 
Helaas vielen er in de A- poule geen prijzen voor Petanque Lijnden, maar 
daarentegen behaalden in de B- poule Frans Kremer en Hilda de Cock de 4e prijs 
en Rob Fontaine en Petra van der Meij de 5e prijs. 
In de C- poule viel ook een team van Lijnden in de prijzen, namelijk Annie Emondt 
en Jan Meekel behaalden de 5e prijs. 
De prijzentafel (verzorgd door Josje en Arnold Stam) was heel gevarieerd en 
prachtig opgemaakt. Voor de eerste vijf winnaars uit elke poule was er een prijs 
beschikbaar. 
Een woord van dank gaat natuurlijk uit aan ALLE vrijwilligers van deze dag want 
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zonder deze mensen kunnen verenigingen zoals Petanque Lijnden niet bestaan. 
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RK kerk 
 

Graag maken we van deze gelegenheid gebruik om ons kort voor te stellen en om 
u te informeren over wat er allemaal gaande is op de hoek van de Hoofdweg en 
de Schipholweg in Lijnden.  
 
Core Development is een jonge, enthousiaste projectontwikkelaar, die zich 
gespecialiseerd heeft in duurzame herontwikkeling van bestaande gebouwen als 
kerken, een arsenaal, fabriekspanden. Een nieuwe bestemming geven aan 
monumentaal erfgoed is het uitgangspunt, om op deze wijze cultureel erfgoed 
voor volgende generaties te bewaren. Dit geldt voor zowel ‘particulier erfgoed’ met 
woonbestemming als ‘commercieel erfgoed’ met zakelijke bestemming.    
 
Begin 2007 heeft Core Development ‘het witte kerkje van Lijnden’ gekocht met het 
idee om een bedrijfsverzamel-gebouw te creëren. Na een relatief korte 
verbouwing en restauratie van de pastorie heeft Core Development hier haar 
eigen kantoor gevestigd en kon ook de zoektocht naar huurders beginnen.  
 
In de loop van 2007 hebben de Holland Productie Groep (begane grond) en  
T-Question Consultants (1e en 2e etage van de pastorie) ook hun kantoor hier 
ingericht. In juni 2008 volgt L&A advocaten. Als u dit bericht leest is ook de kerk, 
na een grondige renovatie, opgeleverd en gaat de ICT organisatie Wortell hier 
haar intrek nemen. In juni gevolg door L&A advocaten in de pastorie en dan is het 
object volledig verhuurd.  

 
De bouwwerkzaamheden worden in nauw overleg met 
de Gemeente Haarlemmermeer uitgevoerd en vooral 
de monumentale aspecten zoals het asfaltleien dak, de 
glas in lood ramen, en de natuurstenen toegangstrap 
komen na de restauratie weer prachtig tot hun recht. 
Inmiddels is ook de vergunning voor het aanbouwen 
van de oorspronkelijke serre in ons bezit en wij zullen 
deze aanbouw op termijn realiseren. 
 
Ook is de herinrichting van het buitenterrein in volle 
gang. Dit zal vooral als parkeerplaats voor de huurders 
en haar bezoekers gebruikt gaan worden en ook weer 

netjes aansluiten bij de naastgelegen begraafplaats.  
 
Het ligt in de bedoeling deze zomer een feestelijke opening te houden, waarbij 
zeker ook een soort ‘open dag’ gehouden voor omwonenden en geïnteres-
seerden. U wordt hierover in de volgende Boeselijn geïnformeerd en u bent bij 
dezen van harte uitgenodigd om dan zelf te komen kijken naar het eindresultaat.  
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Kortom na een tijd van hard werken gaat 
er binnenkort een nieuwe fase in voor het 
Witte kerkje van Lijnden. Tijdens dit, 
soms spannende, renovatie proces, zijn 
wij zelf ook nog meer geïnteresseerd 
geraakt in de geschiedenis van de St 
Franciscus van Sales kerk. Dus als u 
daarover informatie voor ons heeft, 
artikelen die in de media zijn verschenen, 
foto’s, anekdotes uit vroeger tijden, wij 
zouden hier kraag een kopie van 
ontvangen. 
 
Tot ziens 
Core Development 
www.kerkje.nl  
www.coredevelopment.nl 

.  
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